

2022 臺灣皮膚科醫學會第 48 屆年會 (優惠房價有效期限 Duration:2022/11/10~11/12)

訂房單 RESERVATION CARD

預約館別：南港老爺行旅	Hotel Reserved: The Place Taipei
地址：台北市南港區經貿二路 196 號	Address : No.196, Jingmao 2 nd Rd., Nangang Dist.,
電話：02-2788-8586	Taipei City 115, Taiwan
傳真：02-2788-8655	Tel: 02-2788-8586
E-mail : rsvn@ng.hotelroyal.com.tw	Fax: 02-2788-8655
姓名 Name :	預定日期 Date of Booking :
公司名稱 Company :	E-mail :
公司電話 TEL :	

入住日期 Check-in	退房日期 Check-out	房型 Room Type	床型 Bed Type	每晚優惠房價 Room Rate	早餐 Breakfast	間數 Rooms	單筆總金額 Total Amount
2022/11/___	2022/11/___	旅人客房 Standard Double Room	一大床(160cm*200cm) Double Bed	\$3,200	乙客 One		
2022/11/___	2022/11/___	旅人客房 Standard Double Room	一大床(160cm*200cm) Double Bed	\$3,500	兩客 Two		
2022/11/___	2022/11/___	旅人客房 Standard Twin Room	兩小床(160cm*200cm) Twin Bed	\$3,500	兩客 Two		

備註 Remark :

總金額 Grand Total : NT\$

以上每晚的住宿價格均已包含 10%的服務費、5%營業稅
The above Room Rate per room night is including 10% service charge and 5% tax.

付款方式 PRE AUTHORIZATION PAY FOR ROOM PAY FOR ALL PAY FOR OTHER
PAYMENT : VISA MASTER AMERICAN EXPRESS JCB

信用卡號 CREDIT CARD NUMBER : _____

有效期限 EXPIRED DATE : _____ / _____ (MM/YY) 簽名 : _____

※注意事項 NOTICE

(1)本飯店入住時間為下午 3 時之後，退房時間為中午 12 時之前。

Hotel's official check-in time is after 3:00 p.m., and check-out time is before 12:00 p.m..

(2) 飯店取消政策：

*於入住 14 天前取消訂房不收取任何費用。

*於入住 3 天前取消訂房收取房價金額 30%。

*於入住前 3 天內取消訂房需收取房價金額 100% 。

The reservation must be guaranteed by credit card. Cancellation must be notified 14days before check-in.

(3)依照政府相關法令規定，本酒店全館禁菸。

In accordance to the new government Tobacco Hazards Act, smoking indoors shall be prohibited.

(4)完成表格後，請郵寄至南港老爺行旅訂房組(rsvn@ng.hotelroyal.com.tw)，將由專人協助完成訂房。

Please mail the reservation card to rsvn@ng.hotelroyal.com.tw, after you fill up the form.

Our reservation team will send a confirmation to you.

(5) 本專案僅開放電話/Email/傳真訂房，每日房間數量有限訂完為止。

The reservation form only for phone/ E-mail /Fax, after the reservation number will be effective 。